
Velkommen til 
Samarbeidsutvalgets 

Påskemøte 2024 !



Program for dagen



Løypekjøring og 
samarbeid med 
Skeikampen Pluss 



Om Skeikampen 
Pluss

• Skeikampen Pluss har som formål å vedlikeholde og utvikle 
langrennsløyper, stier, og gang/sykkelveger i Skeikampen-området, 
samt å eie og drive anlegg til bruk for rekreasjon, idretts-
og fritidsaktiviteter i området. Heri inngår informasjonstiltak som 
skilting, kart mv.

• Skeikampen Pluss skal aktivt legge til rette for et godt 
aktivitetstilbud, samarbeide med tilstøtende områder og aktører 
når dette er nødvendig, og være høringsinstans i offentlig 
saksbehandling som har med Skeikampen-området å gjøre.

• Skeikampen Pluss består av medlemmer fra virksomheter innen 
reiselivsnæringen på Skei, grunneierlag, utbyggere og Gausdal 
Kommune.



Informasjon finnes på Visit Skeikampen 

Inntekter 

Serviceavgift fra bedrifter 400 000

Tilskudd fra Gausdal kommune 1 000 000

Andre inntekter sponsing 100 000

Tilskudd Thon 370 000

Frivillige bidrag fra hytteeiere 1 000 000

Pliktige bidrag 1 000 000

Løypebidrag Skiarena 200 000

Sum 4 070 000



SU samarbeider 
med SK+ og 
Gausdal 
Kommune for å 
sikre finansiering 

• SU representant i SK+ styre: Knut Krogstad

• SK+/SU møtes 2 ganger pr år for å diskutere samarbeidet 

• Fokus på innkreving av løypeavgift
• Sikre høy deltakelse fra frivillige – unngå «gratispassasjerer» 
• Forenklet innkreving

• Innspill til endringer i løypenettet

• Bidra til etablering av velforeninger



Status 2023/24

• God økonomi – ingen reduksjon i løypetilbud

• Vesentlig høyere kostnader grunnet tidlig sesongstart

• Standardbeløp for årlig løypeavgift justert til kr 1390 –
indeksreguleres hvert 3. år 

• Fornyet partnerskapsavtale  med Gausdal Kommune – 1 mill
pr år 

• Olstadrunden utvidet for bruk av bred løypemaskin 

• Gammelseterrunden utvides før neste sesong

• Ny skilting til neste sesong, - tilbake til fargekoder, Store Blå 
etc. 



Nytt initiativ fra Skeikampen Pluss

• Samme løypeavgift for alle – pt kr 1390

• Innkreving via velforeninger / veilag
• 14 av SU’s medlemsforeninger gjør 

dette. 

• Løypekjøring  begrenses ved manglende 
innbetaling

• Diskusjon med områder med «størst 
potensiale» pågår. 





Hva har SU bidratt til opp gjennom årene?

• Påvirket åpningstider for legesenteret og 
gjenvinningsstasjonen på Segalstad bru

• Vært pådriver i arbeidet med å opparbeide, rydde og skilte 
badeplasser og fiskeplasser

• Sikret fritidsboligeiernes interesser ifm eiendomsskatt i 
Gausdal kommune 

• Oppfølging av nivået på andre avgifter, for eksempel VA.

• Prissjekk brøyting

• Rabattavtaler for fritidsboligeierne

• Diverse trafikksikringstiltak på Skei-Austlid

• Planarbeidet for utvikling av Skei-Austlid

• Jevnlige dialogmøte med kommunen

• Innspill til SK+ om utvikling av løypenettet





Eiendomsskattesaken
• Gausdal kommune gjennomførte en ny taksering i 2017, gjeldene for 2018.

• Pr. 20.12.2018 trådte nye regler for beregning av eiendomsskatt i kraft. Reglene ville medføre reduserte 
skatteinntekter for Gausdal kommune.

• Gausdal kommune fattet i 2019 vedtak om å retaksere alle fritidseiendommer i kommunen med virkning fra 
skatteåret 2021. SU mener at gjeldende regelverk tilsier at kommunen ikke hadde anledning til å foreta denne 
retakseringen.

• Etter at SU på vegne av fritidsboligeierne høsten 2021 fikk avslag på klage til Gausdal kommune over retakseringen, 
sendte SU den 24.juni 2022 klage til Sivilombudet. 

• SU fikk 21.sept. 2022 brev fra Sivilombudet hvor de opplyste at Sivilombudet av eget tiltak hadde opprettet en 
undersøkelsessak.

• Sivilombudet kom med sin endelige uttalelse den 13. juni 2023 der de støtter SU sitt syn.

• Gausdal kommune har i sitt svarbrev sendt 5. januar 2024 til Sivilombudet fastholdt at kommunen hadde rettslig 
grunnlag til å foreta retakseringen slik den er gjennomført.

• Sivilombudet sendte brev til Gausdal kommune den 27. februar 2024 der de påpeker at det er en forutsetning fra 
Stortingets side at forvaltningen retter seg etter ombudets uttalelser. 

• Mot slutten av mars 2024 vurderer SU hvordan vi vil forfølge saken videre.



Dialogmøter med Gausdal kommune

• Møter 1-2 ganger i året der det orienteres og diskuteres saker av 
felles interesse, for eksempel:
✓ Beitedyr/menneske/utbygging/inngjerding
✓ Miljømessige forhold (snauhogst, forsøpling, lysforurensning)
✓ Planarbeid
✓ Infrastruktur (VA, vei, offentlig transport)



Rabattavtaler

• Fritidsboligeierne (som er indirekte 
medlemmer i SU) kan få rabatter hos enkelte 
butikker.

• MEN:
• Til en viss grad overtatt av generelle 

medlemsrabatter.
• Dokumentering gjennom «rabatt-kort» lar seg ikke 

fornye. Må finne andre måter.
• Avtalene bør fornyes.



Kontakt oss !

• Info på www.samarbeidsutvalget.no
• Epost: post@samarbeidsutvalget.no

✓ Men fortrinnsvis på vegne av ditt vel/forening

http://www.samarbeidsutvalget.no/
mailto:post@samarbeidsutvalget.no
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